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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 9 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 13. 2. 2020 v v zasedací místnosti od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 17,00 - 18,25
Přítomno: 11
Omluveni: 4
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Jana Šťastná, Marta Podivínská
Ověřovatelé zápisu: Ing. Diana Huňková, Ing. Pavel Kurfűrst

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 9. zasedání ZM

Diskuze:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 9. zasedání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/1/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Kontrola plnění usnesení z 8. jednání ZM

Předkladatel: J. Brzák

Vypouštíme z pozorování: UZ/8/1,2,3, UZ/8/4a,b - smlouvy podepsány, pozemky mají své majitele, UZ/8/5 -
všechny  smlouvy  jsou  podepsány,  finanční  prostředky  však  spolkům nebyly  poskytnuty,  UZ/8/6  Zajištění
dopravní obslužnosti, UZ/8/7a,b - dle rozpočtových opatření se účtovalo, UZ/8/7c - dle rozpočtu se účtuje,
UZ/8/8a, b, c - vyhlášky jsou platné, UZ/8/9a,b,c,d,e - všechna tato usnesení splněna, žádosti o dotace byly
podány, UZ/8/9f -  žádost o dotaci na cyklostezku zatím nebyla podána, nemáme dosud stavební povolení
(nemáme nadále souhlas), na SFDI se bude moci žádat zřejmě až v září - říjnu, UZ/8/10 - Smlouva podepsána,
postupně řešíme veškeré věci spojené s předáním kanalizace. UZ/8/11 - členství zrušeno, UZ/8/12 - Smlouva
uzavřena, UZ/8/13 - v současné době se připravuje spolu s firmou BM asistent, zpráva pro CRR k ukončení
akce , UZ/8/14 - tento bod zůstane i nadále v pozorování 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 8. jednání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/2/2020 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení z jednání rady od 9.12.2019 - 27.1.2020

Předkladatel: M. Husičková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  z  jednání  rady
od 9.12. 2019 do 27.1.2020

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/3/2020 bylo schváleno.

4. Koupě pozemků V Ráji

Předkladatel: M. Husičková

Je třeba dořešit problém s cestou V Ráji.

***  požádal  Magistrát  města  Olomouce,  odbor  koncepce  a  rozvoje,  o  závazné  stanovisko,
to  mu  bylo  vydáno  10.10.2018  a  je  platné  2  roky  ode  dne  jeho  vydání  (viz  příloha).

Rada se sešla s těmi, kterých se problematika týká (zatím používají neoficiální cestu kolem trati).

Legální cesta má být na pozemcích dle geometrického plánu (viz příloha),

tj. části pozemků s novými parcelními čísly:  2000 (díly „a“ „b“ „c“), 219/6, 220/5, 219/5.

pozemek p.č. 2000 díl „b“ o výměře 660 m2 oddělený z pozemku p.č. 218/2  → majitel *** → je ochoten
prodat za smluvní cenu 100 Kč/m2

pozemek p.č. 219/5 o výměře 72 m2 oddělený z pozemku p.č. 219/4 → majitel M. Bořuta a L. Bořutová →
jsou ochotni prodat za smluvní cenu 100 Kč/m2

pozemek  p.č.  220/5  o  výměře  84  m 2  oddělený  z  pozemku  p.č.  220/4  →  majitel  ***  →
jsou připraveni prodat za smluvní cenu 100 Kč/m2

pozemek parc. č. 2000 díl „a“ o výměře 71 m2 oddělený z pozemku parc. č. 219/1 → majitel *** →
souhlasí s prodejem za smluvní cenu 100 Kč/m2

pozemek  p.č.  219/6  o  výměře  120  m2  oddělený  z  pozemku  p.  č.  219/2  →  majitelé   ***  →
jsou ochotni prodat za smluvní cenu 100 Kč/m2

pozemek p.č. 2000 díl „c“ o výměře 33 m2 oddělený z pozemku p.č. 218/1  →  *** → je ochotna prodat
za smluvní cenu 100 Kč/m2

Diskuze:
Mgr. Marta Husičková sdělila přítomným, že městys odkoupí uvedené pozemky a zajistí  kupní

smlouvy a vložení na vklad
Michal Bořuta upozornil  zastupitele,  že  část  pozemku  prodá  jen  s  tou  podmínkou,

že městys vysype a zpevní část příjezdové cesty, aby stavebníci nezničili
část příjezdové cesty, kterou p. Michal Bořuta na vlastní finanční náklady
vysypal a zpevnil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje odkoupení částí pozemků potřebných pro vybudování
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cesty  V  Ráji  za  smluvní  cenu  100  Kč/m2.  Jedná  se  o  tyto  pozemky  dělené  geometrickým  plánem
č. 1315-56/2018:

pozemek p.č. 2000 díl „b“ o výměře 660 m2 oddělený z pozemku p.č. 218/2  → majitel *** prodává1.
za 100 Kč/m2, tj. 66.000,-- Kč
pozemek p.č. 219/5 o výměře 72 m2 oddělený z pozemku p.č. 219/4 → majitel *** prodává za 100,-2.
 Kč/m2, tj. 7200,- Kč
pozemek p.č. 220/5 o výměře 84 m2 oddělený z pozemku p.č. 220/4 → majitel SJM *** prodává3.
za 100 Kč/m2, tj. 8.400,-- Kč
pozemek parc.  č.  2000 díl  „a“ o výměře 71 m2  oddělený z  pozemku parc.  č.  219/1 → majitel4.
*** prodává za 100 Kč/m2, tj. 7.100,-- Kč.
pozemek  p.č.  219/6  o  výměře  120  m2  oddělený  z  pozemku  p.  č.  219/2  →  majitelé  ***,  oba5.
vlastníci podílu 1/2 prodává za 100 Kč/m2, tj. 12.000,-- Kč.
pozemek p.č.  2000 díl  „c“  o  výměře 33 m2  oddělený z  pozemku p.č.  218/1   →  ***  prodává6.
za 100 Kč/m2, tj. 3.300 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/4/2020 bylo schváleno.

5. Podání žádosti na MMR ČR - workoutová hřiště

Předkladatel: M. Švarc

Součástí Programového prohlášení ZM Náměšť na Hané 2018 - 2022 je "podporovat aktivity pro mládež"
(např.  zvážit  možnost  vybudování  workoutového  hřiště).  Do  17.2.2020  máme  možnost  podat
v rámci programu MMR 117D8210H Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku žádost
o dotaci. Jednou z příloh je i usnesení a zápis zastupitelstva se schválením podání žádosti o dotaci. Dotace je
poskytována až do výše  70% skutečně vynaložených uznatelných nákladů. Jedná se o workoutové hřiště
v lokalitě u nádraží.

Diskuze:
Marek Švarc přítomným sdělil, že se jedná o posilovací stroje v přírodě. Předběžná cena

by  měla  být  cca  500.000,--.  Poskytnutá  dotace  z  MMR ve  výši  70  %.
Do  výběrového  řízení  se  přihlásily  tři  firmy.  Jejich  nabídky  jsou
v zalepených obálkách. Hodnocení nabídek proběhne po ukončení ZM.

Ing. j. Brzák sdělil,  že je pro něj těžké hlasovat, když nezná konečnou cenu nejnižší
nabídky.

Mgr. Marta Husičková navrhla otevřít obálky hned. Po rozbalení nabídek byly zjištěny tyto ceny:
1.  578.380,--  firma  Sportovní  podlahy  Zlín,  s.r.o  2.  602.580,--  firma
4soft. s.r.o. Tanvald 3. 542.888,-- firma RVL 13. COM Praha (cena bez DPH
448.668,-- Kč)

Ing. J. Brzák se dotazoval, jestli vítězná cena je cena konečná, nebo budou třeba ještě
nějaké finanční náklady např. na terénní a okolní úpravy.

Mgr. Marta Husičková sdělila, že cena je konečná a další finanční náklady se nepředpokládají

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podání žádosti o dotaci do programu MMR 117D8210H
na workoutové hřiště

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. UZ/9/5/2020 bylo schváleno.

6. Rozpočtová opatření
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Předkladatel: Mirek Hrabal

RO č. 19 k 9.12.2019 viz. příloha
RO č. 20 k 30.12.2019 viz. příloha
RO č. 1 k 20.1.2020 viz. příloha
RO č. 2 k 20.1.2020 viz. příloha
RO č. 3 k 23.1.2020 viz. příloha
RO č. 4 k 23.1.2020 viz příloha
RO č. 5 k 27.1.2020 viz. příloha
 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Rozpočtová opatření č. 19 k 9.12.2019, č. 20
k 30.12.2019, č. 1 k 20.1.2020, č. 2 k 20.1.2020, č. 3 k 23.1.2020, č. 4 k 23.1. 2020 a č. 5 k 27.1.2020

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/9/6/2020 bylo schváleno.

7. Pracovně právní vztah mezi obcí a zastupiteli

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané ZM vyslovuje souhlas se vznikem dohody o pro vedení práce pro
Mgr. Evu Kašparovu Zajíčkovou, Ing. Hanu Zacpálkovou a Ing. Alici Buiglovou podle přiložených návrhů
dohod.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. UZ/9/7/2020 bylo schváleno.

8. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Mgr. Marta Husičková Pozvala přítomné na den otevřených dveří do ZŠ II. stupeň dne 8. 4.
Michal Bořuta Opět sdělil,  že  pozemek obci  prodá za předpokladu,  že obec vysype a

zpevní pruh příjezdové cesty, aby stavebníci neničili tu část cesty, kterou
na vlastní náklady vybudoval.

Mgr. Marta Husičková sdělila, že obec nemůže investovat do cest, které nejsou v jejím vlastnictví.
Michal Bořuta Pokud nebude cesta vysypaná a zpevněná, neprodá obci pozemek.
MUDr. Tóthová a p. Kriklová (ul
.Nad Dymáčkem)

se společně dotazovaly, jestli obec plánuje v dohledné době opravu místní
komunikace v okolí jejich RD.

Mgr. Marta Husičková sdělila,  že se jedná o  cestu ve vlastnictví  pana Romana Zbořila,  obec
nebude budovat komunikace na cizím pozemku

Marek Švarc sdělil,  že  obec  nemá  dostatek  fin.  prostředků  na  vybudování  a
opravy  místních  komunikací  a  do  cizích  komunikací  obec  investovat
nemůže.

Mgr. Marta Husičková v 18,25 ukončila ZM, poděkovala všem přítomným za účast a popřála hezký
večer.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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Ověřovatelé: Ing. Diana Huňková   ............................................................
 

Ing. Pavel Kurfűrst   ............................................................
 
Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


